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Verslag openbare deel van de 169e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 8 februari 2022 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet J. Whittingham welkom. Zij heeft interesse om S. Schut 

te vervangen als WP-lid van de raad en is tijdens deze bijeenkomst aanwezig als toehoorder.  
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 168e 
bijeenkomst d.d. 18 januari 2022 
-22.0092o – d.d. 24-01-22 – verslag 
 

Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 22.0092/Io. 
 
2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
3 Mededelingen decaan 
De decaan deelt mee dat L. Moroni per 1 februari 2022 is benoemd tot wetenschappelijk directeur 

MERLN ad interim voor een periode van 6 maanden. 
 

COVID-19 
De decaan geeft aan dat er op dit moment geen nieuwe informatie is.  

Naar aanleiding van een vraag van de decaan over de ervaringen van de studenten uit de FR met 
de UM-aanpak/maatregelen worden de volgende opmerkingen gemaakt en vragen gesteld: 
 
Helaas wordt het blok statistiek in het 3e jaar GW nog geheel online gegeven. Studenten mogen 

wel naar de campus komen, terwijl docenten online zijn. M. oude Egbrink bevestigt dat hybride 
onderwijs geven niet altijd mogelijk is aangezien college- en computerzalen niet altijd voldoende 
uitgerust zijn. 
 
Aangezien niet alle docenten het beleid rondom coulance betrachten voor studenten die kiezen 
voor hybride onderwijs, vanwege het zich niet comfortabel voelen bij fysiek onderwijs, wordt vanuit 
de Faculteitsraad voorgesteld om dit nog 1 keer voor de gehele FHML duidelijk te maken. M. oude 

Egbrink geeft aan dat alle coördinatoren, tutoren en studenten hierover geïnformeerd zijn, met het 
verzoek te melden indien coulance niet wordt betracht. Ze heeft zelf de indruk dat het redelijk goed 
gaat, gezien de weinige klachten. 
 

Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat het aantal afmeldingen voor toetsen vanwege Corona 
gerelateerde klachten meevalt. Bij de toetsen van periode 3 en de VGT van vorige week blijft het 
aantal afmeldingen onder 5%, en is er meestal maar sprake van 2-3% afmeldingen.  

 
Op de vraag of er momenteel nog beperkingen of vertragingen zijn voor 
(patiëntgebonden)onderzoek, deelt de voorzitter mee dat hij vanuit Interne Geneeskunde kan 
melden dat dit nu niet meer zo is. De decaan vult aan dat er destijds voor projecten procedures 
zijn ingesteld en dat nieuwe projecten dienen te worden voorgelegd aan een commissie. De 
directeur FHML bevestigt dit, maar geeft aan dat dit nu niet meer speelt aangezien 

campusgebonden onderzoek inmiddels vanuit de overheid weer wordt toegestaan.   
Een van de raadsleden refereert aan het NPO document waarin staat dat er momenteel 
beperkingen zijn voor onderzoek. De directeur FHML legt uit dat de in het NPO genoemde 
vertragingen vooral in het verleden zijn geweest, vandaar dat de NPO regeling voor onderzoek er is 
gekomen. Het gaat hier vaak om de impact van de vertragingen later in het project.  De totale te 

verwachten omvang aan vertragingen is daarom nu nog onbekend en de NPO-regeling loopt t/m 
2024. De UM heeft een behoorlijk bedrag gekregen vanuit de overheid. Dit is gebaseerd op basis 

van opgaves vanuit de universiteiten en UMC’s,. 
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Een van de raadsleden geeft aan dat de ervaring is dat men eraan toe is om weer naar het werk te 
komen. Door het thuiswerken gaat bij velen het werkplezier verloren. Als men eraan toe is mag 
men incidenteel naar het werk komen, maar dit dient men aan te geven bij de leidinggevende en 
dit wordt vaak als een drempel ervaren.  
 

5 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat de renovatie van de 1e etage, Uns50-Zuid feitelijk is gestart. 
Desgevraagd geeft hij aan dat een aantal fietsenstallingen bij Uns50 gedurende meerdere 
maanden niet bereikbaar zijn vanwege werkzaamheden op de 1e etage, Uns50-Zuid en in de 
kelder. De directeur FHML zal navragen hoe lang dit gaat duren.  
 
6 Verantwoording NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2021 

Ter advisering 
- 22.0245 - d.d. 01-02-22- nota verantwoording NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2021 

 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de directeur FHML en M. oude Egbrink gegeven 
toelichting en de voorliggende documenten adviseert de raad positief over de nota verantwoording 
NPO-middelen Onderwijs & Onderzoek 2021. 
 

Desgevraagd geeft M. Oude Egbrink aan dat we geld hebben gekregen voor het aanstellen van een 
student advisor voor student wellbeing. Studenten die vorig jaar echt vertraging hebben opgelopen 
worden gemonitord. Er zijn momenteel geen wachtlijsten meer. Deze inzet zal dan ook worden 
voortgezet. 
 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat ze nog niet kan aangeven of het percentage mentoren 

dat de cursussen heeft gevolgd over het mentale welzijn van studenten, significant is. Deze 
cursussen zijn recent aangeboden vanuit Career Services en het aanbod is gecommuniceerd naar 
mentoren en coördinatoren. Dit kan dit jaar gemonitord worden.  
 

In de nota staat dat er lunches voor 1e en 2e jaars tutorial groups zijn uitgedeeld, maar dit blijkt 
niet het geval te zijn en is er wellicht iets fout gegaan. M. oude Egbrink zal dit navragen. 
 

7 Instellen numerus fixus bachelor BioMedical Sciences 
Ter advisering 
- 22.0195 - d.d. 02-02-22- brief decaan met bijlagen 
 
M. oude Egbrink geeft aan dat we sinds enkele jaren rond de 400 inschrijving per jaar zitten. Dit 
aantal is best hoog, maar qua faciliteit en practicumruimtes kunnen we dit aantal aan. Aangezien 
de VU nu een numerus fixus gaat instellen van 300, is de zorg dat het aantal inschrijvingen hier 

nu substantieel zal oplopen en dit ten koste gaat van de kwaliteit van het onderwijs.  
 
De voor- en nadelen zijn op een rijtje gezet en de eindconclusie en het advies is om een numerus 
fixus in te gaan stellen van 400 studenten voor de instroom in 2023/2024.  
In het geval de instelling van de numerus fixus leidt tot het dalen van het aantal inschrijvingen, 

leidt dat niet tot overcapaciteit. Verder kan te zijner tijd altijd worden besloten de numerus fixus 

te verlagen of af te schaffen. Maar voor nu willen we een bovengrens.  
 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat de lab-capaciteit momenteel nog toereikend is. Wel 
moeten we lab-faciliteiten gaan uitbreiden voor nieuwe opleidingen. Tevens geeft M. oude Egbrink 
aan dat er een overflow kan komen naar GW en dat dit goed gemonitord moet worden, maar dat 
de groeicapaciteit hier groter is dan bij BMW. 
 

M. Oude Egbrink geeft aan dat de 3% groeiambitie vooral wordt nagestreefd via nieuwe 
opleidingen.  
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door M. Oude Egbrink gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten adviseert de raad positief op het instellen van een numerus fixus 
bachelor BioMedical Sciences van 400 studenten met ingang van het academisch jaar 2023-2024. 
 

6 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
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7 Rondvraag 

Een van de raadsleden vraagt naar de visie van het Bestuur inzake seksueel grensoverschrijdend 
gedrag in relatie tot veilig werken en het leerklimaat.  
 
Desgevraagd geeft de decaan de stand van zaken aan. Er wordt momenteel vanuit het ziekenhuis 

en de UM aan gewerkt. Binnen het ziekenhuis heeft de voorzitter van de Raad van Bestuur 

hierover al per mail aan het personeel aandacht gevraagd. Verder is er op verzoek van Medisch 

Contact een overzicht opgesteld en ingediend met procedures binnen de UM en het Maastricht 

UMC+ om te voorkomen dat dit binnen onze instelling plaatsvindt, dat we ons hier continue van 

bewust moeten zijn en dat we een verantwoordelijkheid hebben naar elkaar toe. Of er aanvullend 

nog iets gedaan moet worden specifiek richting bepaalde doelgroepen is wel van belang en dit zal 

in nauwe samenspraak met UM Centraal gedaan worden.  

De Voorzitter vult aan dat het voor een groot gedeelte ook bewustwording is en misschien wel een 

onderdeel van Erkennen & Waarderen moet zijn. De decaan is het hier mee eens en geeft aan dat 

ze niet weet hoe specifiek dit hier nu al in is benoemd. Belangrijk is ook dat slachtoffers geen 

schroom hebben het te melden en dat men goed op de hoogte is waar je het kunt melden en 

bespreekbaar kunt maken. Dit moeten we met ons allen faciliteren en stimuleren. 

De decaan vraagt aan de studenten in de FR of daar vanuit de UM voldoende op geanticipeerd is 

en er voldoende aandacht aan wordt besteed of dat zij denken dat het goed is om aanvullend iets 

te laten horen. Een van de studenten geeft aan het algemeen goed bekend is bij studenten waar 

je het kunt melden, maar dat er nog een stap te zetten is en dat het aan de cultuur ligt. Er is voor 

iedereen een zorgplicht. Het regelmatig aankaarten en onder de aandacht brengen welke wegen 

en routes er zijn, is zeker behulpzaam.  

M. oude Egbrink geeft aan dat studenten aan het einde van hun coschap in de evaluatie een 

incident kunnen melden. Deze meldingen worden altijd opgevolgd. Ook worden er momenteel 

gesprekken gevoerd met de affiliaties waar stages gelopen worden, worden daar meldingen 

geïnventariseerd en besproken met de RvB en de voorzitter van het leerhuis van het ziekenhuis 

en wordt er gevraagd wat ze daarmee doen. Hier wordt altijd serieus op gereageerd. 

Op de vraag van de Decaan hoe er vanuit de studentenverenigingen tegenaan gekeken wordt, 

geeft een van de raadsleden aan dat er binnen studieverenigingen zeker over dit onderwerp 

gesproken wordt en er stroomdiagrammen beschikbaar zijn. 

 
 
Fabienne Defauwes 

 


